
 
 

 
 

 
Eindhovense VVD 

Stadhuisplein 1 
5611 EM Eindhoven 

 
College van B&W Eindhoven 

T.a.v. Wethouder Van Kaathoven 
Stadhuisplein 1 

5611 EM Eindhoven 
 
 
Onderwerp: technische vragen niet beantwoord 
 
 
Geacht college,          9 juni 2015  
 
De Eindhovense VVD fractie heeft technische vragen gesteld over Koningsdag, en dan met name over de 
situatie op de Markt. Deze vragen heeft u op donderdag 4 juni van een antwoord voorzien. Op verzoek 
van de VVD is de beantwoording ook verspreid onder de andere raadsleden. 
 
In de eerste alinea van uw beantwoording geeft u aan dat het mogelijk is om een mondelinge toelichting 
te krijgen op zaken die voortkomen uit deze beantwoording. Hoewel we dat zeer attent vinden, en daar 
graag op in zouden willen gaan, is dat helaas niet mogelijk. De beantwoording is namelijk niet volledig 
en biedt dus geen goed uitgangspunt voor een gesprek.  
 
De VVD ziet zich dan ook genoodzaakt om middels deze brief een klemmend beroep op u te doen om de 
vragen die niet beantwoord zijn, alsnog van een antwoord te voorzien. We zijn van mening dat we deze 
beantwoording op korte termijn moeten kunnen verwachten. De vragen zijn immers niet nieuw. 
 
Vraag 9 is niet beantwoord. We vragen niet naar de algemene correspondentie, maar naar de 
correspondentie vanuit de gemeente naar de Marktondernemers om extra informatie aan te leveren.  
 
Vraag 10 wordt beantwoord in de richting van de Marktondernemers. De VVD vraagt naar het 
afwegingskader rondom de toekenning van de vergunning. Dat betekent dus dat we inzicht willen 
hebben in het afwegingskader rondom de uiteindelijke vergunninghouder.  
 
Vraag 12 gaat uit van veranderende veiligheidsmaatregelen op de Markt en in uw beantwoording geeft 
u aan dat de veiligheidsmaatregelen bij evenementen de laatste jaren hetzelfde is gebleven. U weet net 
zo goed als de VVD dat dit niet het geval is. Zo zijn er bij een gelijke drukte op de Markt het ene jaar wel 
poortjes geplaatst en het andere jaar was dat ineens niet meer nodig. Dat duidt de VVD toch echt als 
een veranderende veiligheidsmaatregel. Dit gezegd hebbende constateert de VVD dat vraag 12 niet 
beantwoord is.  
 
Vraag 13 is een hele overzichtelijke vraag. U kiest er echter voor om deze te beantwoorden met de tekst 
dat er ‘geen noemenswaardige incidenten’ zijn geweest. Of u geeft inzicht in het aantal opstootjes e.d. 
of u zegt gewoon dat er sinds 2010 geen sprake is geweest van opstootjes e.d. op de Markt sinds 2010.  



 
 

 
 

 
In de vraagstelling wordt duidelijk aangegeven dat de vraag over 'evenementen' gaat en niet alleen over 
Koningsdag.  De VVD wil dus gewoon een antwoord op vraag 13.  
 
Na het lezen van de beantwoording op vraag 14 is het nog steeds niet duidelijk wie de gemaakte 
afspraken/voorwaarden rondom de oplevering van de Markt toetst. In uw beantwoording schrijft u over 
'voorwaarden die voortkomen uit de vergunningsverlening'. De vraag is echter of er afspraken zijn 
gemaakt. Een afspraak is wat anders dan een voorwaarde. Dit geldt ook voor vraag 15 en beide vragen 
willen we dan ook alsnog beantwoord zien. 
 
Vraag 16 is ook een hele duidelijk vraag, namelijk of er gesproken (dus niet of er acties ondernomen zijn 
e.d.) is over een bevel tot het hanteren van minimum bierprijs en wat de follow-up hiervan is geweest. 
De vraag was niet of de ondernemers zich aan de DHW hielden. Dus graag voorzien van een concrete 
beantwoording: of er is wel gesproken over een bevel tot het hanteren van minimum bierprijzen of er is 
niet over gesproken.   
 
In vraag 17 wordt niet gevraagd naar acties rondom het intrekken van vergunningen. Ook hiervoor geldt 
dat er gevraagd wordt of er over gesproken is over het intrekken van vergunningen, dus nadrukkelijk los 
van de actie. Uw antwoord richt zich alleen op een (niet-uitgevoerde) actie en ontwijkt dus een 
antwoord. Deze vraag wil de VVD alsnog beantwoord zien. 
 
Tot slot wordt vraag 18 niet volledig beantwoord. De vraag of er andere gegadigden waren voor het 18 
Septemberplein, wordt ontweken. Ook op deze vraag wil de VVD graag een antwoord hebben.  
 
Namens de Eindhovense VVD-fractie, 
 
Ferry van den Broek 
Fractievoorzitter  


